

1. 打开蓝牙耳机，设置为配对模式。
2. 插入适配器，长按A键4秒，对应指示灯白色闪烁，进入配对模式。
3. 配对连接成功，对应指示灯变白色常亮。
4. 连接成功后，再次短按A键开启MIC拾音功能，此时MIC功能对应指示灯白色常亮。

注意：A和B键的配对方法相同。

. 您可以将耳机与B耳机配对并同时连接两个蓝牙耳机。

. 中间的指示灯是当前的MIC模式。

. 已配对的耳机无需配对即可再次使用。只需插入适配器。

1. Turn on the Bluetooth headset and set it to pairing mode.
2. Insert the adapter, press and hold the A button for 4 seconds, the corresponding indicator will flash white, and enter the pairing mode.
3. When the pairing connection is successful, the corresponding indicator will turn white and steady.
4. After the connection is successful, short press the A button again to turn on the MIC pickup function. At this time, the indicator corresponding to the MIC function is steady white.

Note: The pairing method of the A and B keys is the same.

. You can pair the headset with the B headset and connect two Bluetooth headsets at the same time.

. The indicator in the middle is the current MIC mode.

. Paired headphones can be used again without pairing. Just plug in the adapter.

## MZ-399B基本参数

1. 产品名称：Wireless adapter
2. 适用平台：Nintendo Switch/PS4/PC
3. 蓝牙版本：BT5.0
4. 产品尺寸：48\*15\*14mm
5. 工作频率：2.402-2.480GHZ
6. 工作距离：10m
7. 工作电压：5V±0.3V
8. 工作电流：30-40MA
9. 解码格式：SBC/APTX/APT XLL

## MZ-399B Basic Parameters

1. Product Name: Wireless adapter
2. Applicable platform: Nintendo Switch/PS4/PC
3. Bluetooth version: BT5.0
4. Product size: 48\*15\*14mm
5. Working frequency: 2.402-2.480GHZ
6. Working distance: 10m
7. Working voltage: 5V±0.3V
8. Working current: 30-40MA
9. Decoding format: SBC/APTX/APT XLL